
Sendt: 02-06-2021 10:23 

Til: Folketinget@ft.dk <Folketinget@ft.dk> 

Emne: Att. TRU Storstrømsbroen 

Hej transportudvalget.  

  

Jeg skriver til jer, da jeg flere steder kan læse om forsinkelse på Storstrømsbroen. 

Mit generelle spørgsmål vedrører den forskel der er på forsinkelsen, på vejdelen er der pt. En 

forsinkelse på et år men for jernbanen er der opstået en forsinkelse på 2 år eller måske endda mere i 

forhold til det beskrevne. 

Hvad er der, der gør at jernbanen pludselig er så meget mere forsinket i forhold til vejdelen ? 

Er vi på vej mod endnu en Italiensk skandale for de danske skatteborgeres penge i lighed med Ic4 

og metroen  

  

Med venlig hilsen  

Frank Fink Aarup-Christensen  

Tillidsrepræsentant  

Arriva Tog. 
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